
 

 

 
 

ZÁPIS 
z Výročního zasedání Rady a Výboru KS JMK konaného dne  

14. 5. 2022 od 10,00 hodin v Říčanech u Brna, hotelu Kobero 
Přítomní:  
Výbor KS ČSCH JMK: předseda – Ing. Radek Novotný, jednatelka – Ing. Dagmar Malá, 
ekonomka – Ilona Drobiličová, logistik manager – Libor Reidlinger, místopředseda + 
předseda krajské sekce chov. holubů – Ing. Josef Albrecht, předseda krajské sekce 
chov.drůbeže – Alena Polášková, předseda krajské sekce chov. exotů Josef Hon,  
Omluveni: Jiří Procházka – předseda krajské sekce chov. králíků, Kateřina Baštová – 
předseda krajské sekce králičího hopu, Jiří Rovenský – předseda krajské sekce MCH 
 
Kontrolní komise: Ing. Jiří Bareš, omluveni: J. Bayer, V. Vytrhlík 
 
Rada KS ČSCH JMK:  
OO Blansko: Marcela Nečasová, Ilona Drobiličová,  
OO Brno: Rostislav Valeš, Jiří Nocar 
OO Břeclav: Markéta Poláková, Dagmar Seitlová 
OO Hodonín: Adam Hellinger  
OO Vyškov: Tomáš Pouchlý, Lenka Kosová 
OO Znojmo: M. Kročil, A. Polášková 
 
Další přítomní a hosté: 
MVDr. Vlastimil Šimek, MVDr. Václav Ráček, Jiří Ludvík, Ing. Zbyněk Kopřiva  
 
 
Program:   
1. Zahájení a přivítání přítomných a hostů (Ing. R. Novotný) 
2. Schválení programu zasedání 
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise, volby 
volební komise  
4. Zpráva o činnosti KS JMK za rok 2022 (Ing. D. Malá) a zprávy předsedů sekcí za rok 2022 
(A. Polášková, J. Procházka, Ing. J. Albrecht, J. Hon, K. Baštová, J. Rovenský) 
5. Zpráva o hospodaření KS JMK za rok 2022 (I. Drobiličová)  
6. Zpráva kontrolní komise (J. Bayer) 
7. Návrh rozpočtu KS JMK na rok 2023 (I. Drobiličová) 
8. Volby do Výboru a Kontrolní komise KS JMK (L. Kosová) 
9. Zpráva o majetku KS (L. Reidlinger) 
10. Jihomoravské dožínky 2023 – informace (Ing. R. Novotný) 
11. JUVENES MORAVIA 2023 (Ing. R. Novotný, Mgr. M. Nečasová) 
12. Plán přípravy 11. KV JMK – MORAVIA Brno 2023 (Ing. R. Novotný) 
13. Termíny zasedání Rady KS a Výboru KS JMK v roce 2023 (Ing. R. Novotný) 
14. Vystoupení hostů  
15. Diskuse 
16. Usnesení a závěr 



17. Oběd 
 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení 
- jednání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. Radek Novotný. Přivítal přítomné, včetně 
hostů. Představil nově zvolené vedení okresních organizací. Na jednání bylo přítomno 11 
členů Rady KS JMK s právem hlasování.  
 
2. Schválení programu zasedání    
Bez připomínek. 
Návrh na usnesení: Rada schvaluje program Výročního zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro 11           Proti:  0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   
3. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise 
-  zapisovatelkou byla Radou schválena Ing. Dagmar Malá (hlasování Pro 11). 
-  za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. Radek Novotný a Ing. Josef Albrecht 
(hlasování Pro 11).  
- mandátová a návrhová komise – navrženi R. Valeš, Ing. J. Bareš (hlasování Pro 11, zdržel 
se: 0, schváleno). 
- volební – L. Kosová, M. Kročil, D, Seitlová (hlasování Pro 11, zdržel se:0, schváleno) 
 
4. Zpráva o činnosti KS JMK za rok 2022 (Ing. D. Malá) a zprávy předsedů sekcí za rok 
2022 (A. Polášková, Ing. J. Albrecht, J. Hon, Jiří Procházka) 
Jednatelka KS JMK Ing. Dagmar Malá přednesla zprávu o činnosti KS JMK v roce 2022. 
Zpráva je přílohou zápisu. 
 
Zprávu o činnosti krajské sekce chovatelů drůbeže přednesla Alena Polášková – informovala 
o akcích v roce 2022 a o výsledcích z velkých výstav 2022, dále o výstavě MORAVIA 2022. 
Informace doplnila Mgr. M. Nečasová. Zpráva je přílohou zápisu.   
Doplnil Ing. R. Novotný – doplnil informaci o výborných výsledcích okresů JMK v rámci 
soutěže na CV Chovatel.  

 
Zpráva o činnosti krajské sekce chovatelů králíků – zprávu přednesla I. Drobiličová 
v zastoupení J. Procházky, který se ze schůze omluvil. Zhodnotil výsledky na velkých 
výstavách a průběhu výstavy MORAVIA 2022. Novým předsedou krajské sekce chovatelů  
králíků byl zvolen Ing. Jiří Nocar. Zpráva je součástí zápisu. 
 
Zpráva o činnosti krajské sekce chovatelů holubů – zprávu přednesl Ing. J. Albrecht, 
zhodnotil činnost v roce 2022. Vyzvedl úspěchy holubářů JMK na velkých výstavách a 
v rámci soutěže okresů na CV Chovatel. Informoval dále o konání krajského aktivu chovatelů 
holubů a novým předsedou krajské sekce chovatelů holubů MVDr. V. Ráček. Zpráva je 
součástí zápisu. Zprávu krátce doplnil Ing. R. Novotný a MVDr. V. Ráček. 
 
Zpráva o činnosti chovatelů okrasného a exotického ptactva – přednesl J. Hon – vyzval 
k pomoci při expozici na výstavě MORAVIA, nutno personálně doplnit, informoval o účasti 
na akcích KS JMK a o výsledcích na výstavě MORAVIA 2022. V závěru vyzval všechny 
okresy k pomoci při sestavování fundusu sekcí, při bodování a činnosti na MORAVII. 
Poděkoval za výpomoc studentů VETUNI pro posuzování na výstavě MORAVIA 2022. 
Zprávu doplnil Ing. J. Nocar – nutno použít větší bodovačky pro větší exoty. Je třeba koupit 
cca 50 bodovaček na větší exoty.  Cena za 1 ks cca 1400 Kč.  



Zástupci chov. Exotů za OO Blansko – Fr. Partyš, za OO Brno – M. Uher, za OO Břeclav – 
jméno bude dodáno, OO Hodonín – jméno bude dodáno, za OO Znojmo – jméno dodá po 
volbách, chybějící zástupci OO budou sdělena do konce května 2023. 
 
Zpráva předsedy komise MCH – zprávu vypracoval nepřítomný Jiří Rovenský, dodanou 
zprávu přečetla Ing. D. Malá, jednatelka KS. Vedení okresních komisí: OO Blansko – zůstává 
I. Drobiličová, OO Brno – MVDr. V. Šimek, OO Břeclav – M. Poláková, OO Hodonín – K. 
Rovenský st., OO Znojmo – zatím nebyla okresní konference. Ing. R Novotný požádal o 
kontaktování př. J. Rovenského ve věci volby nového předsedy  
 
Zprávu o činnosti sekce králičího hopu – z důvodu nepřítomnosti K. Baštové nebyla  zpráva 
podána. Předsedové okresních sekcí kr. hopu: OO Břeclav – M. Judas,  OO Blansko – 
Michaela Šudomová, za OO Vyškov – T. Pouchlý, OO Brno – G. Slavíková, OO Hodonín - ?, 
zástupce okresních sekcí obvolá T. Pouchlý a zajistí nového předsedu krajské sekce kr. hopu. 
 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zprávu o činnosti KS JMK za rok 2022 a dále zprávy 
krajských chovatelských sekcí za rok 2022. 
 
5. Zpráva o hospodaření KS JMK za rok 2022   
Zprávu přednesla ekonomka KS JMK, zpráva je přílohou zápisu. Informovala o největších 
položkách – příjmech a výdajích za rok 2022. Dále předložila přehled čerpání hlavních 
položek rozpočtů KS za 5 let s důrazem na výstavu MORAVIA.  
Dotaz Ing. Albrechta k úhradě příspěvku pro okresy a za výstavy v roce 2022, bude uhrazeno 
nejdříve až po vyplacení dotace SZIF za rok 2022.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zprávu o hospodaření KS JMK za rok 2022.  
 
6. Zpráva kontrolní komise  
Kontrola byla provedena k datu 10. 5. 2023, zprávu přednesl Ing. J. Bareš. Sdělil, že čísla 
přednesená v rámci zprávy o hospodaření za rok 2022 souhlasí. Doklady jsou řádně vedeny, 
výdaje a příjmy odpovídají založeným dokladům a zůstatkům finančních prostředků, 
pokladna byla fyzicky přepočítána.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zprávu o kontrole hospodaření KS JMK za rok 2022. 
 
7. Návrh rozpočtu KS JMK na rok 2023 (I. Drobiličová) 
Ekonomka KS JMK Ilona Drobiličová seznámila přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2023. 
Návrh rozpočtu byl promítnut.  
Výše příspěvku na dopravu na CV – výše nezměněna, nebyly podnět ke změně. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JM schvaluje rozpočet KS JMK na rok 2023. Rozpočet je přílohou tohoto zápisu.  
Hlasování: Pro 11, schváleno 
Dále Ing. R. Novotný, předseda KS JMK přednesl návrh na doplnění tohoto usnesení: Rada 
KS JMK pověřuje předsedu a jednatelku KS JMK jednáním ve věci rozšíření propagace 
činnosti KS JMK v rámci JMK a pověřuje předsedu a jednatelku jednáním ohledně získání 
celostátních grantů pro činnost KS JMK. 
Hlasování:  Pro: 11, schváleno. 
 
8. Volby do Výboru a Kontrolní komise KS JMK  
Úvodem Ing. R. Novotný poděkoval stávajícímu výboru KS JMK a kontrolní komisi KS 
JMK. Dále předal slovo předsedkyni volební komise Lence Kosové. 
Pro zvolení navržených je třeba min. 7 mandátů – hlasů. 



Ve volbách pro období 2023 – 2028 kandidují: 
A. Tým Ing. R. Novotného pro volby Výboru KS JMK  
1. Ing. Radek Novotný, pro fci předsedy 
2. Ing. Josef Albrecht, pro fci místopředsedy 
3. Ing. Dagmar Malá, pro fci jednatele 
4. Ilona Drobiličová, pro fci pokladník-ekonom 
5. Libor Reidlinger, člen výboru 
+ další přidružení členové výboru KS JMK jsou nově zvolení předsedové krajských sekcí 
- MVDr. Václav Ráček, holubi 
 - Mgr. Marcela Nečasová, drůbež 
-  Ing. Jiří Nocar, králíci 
-  předseda odbornosti pro okrasné ptactvo – zatím neproběhla krajská konference odbornosti 
-  předseda krajské komise pro práci s mládeží - zatím neproběhla krajská konference 
odbornosti 
- předseda krajské komise králičího hopu - zatím neproběhla krajská konference odbornosti 
 
B. Kandidátní listina do Kontrolní komise KS JMK 
-  navržena dle poměrného zastoupení okresů: 
1. Mgr. Adam Hellinger – OO Hodonín 
2. Václav Vytrhlík – OO Břeclav 
3. Alena Polášková – OO Znojmo 
 
Výsledky hlasování: 
a) návrh na hlasování aklamací: pro 11, schváleno 
b) hlasování pro tým R. Novotného: pro 11, schváleno 
c) hlasování o návrzích na členy kontrolní komise KS JMK: 
          A. Hellinger – pro: 11, schváleno  
          V. Vytrhlík – pro: 11, schváleno 
          A. Polášková – pro: 11, schváleno 
Všichni navržení kandidáti do kontrolní komise KS JMK byli zvoleni, poté si noví členové 
kontrolní komise zvolili mezi sebou předsedu, kterým se stal Adam Hellinger. 
Poté si vzal Ing. R Novotný a poděkoval za důvěru a seznámil přítomné s některými 
organizačními změnami v rámci činnosti KS JMK. Požádal o reagování na zaslané e-maily a 
dále o plné zastoupení všech okresů na zasedání Rady KS. Také připomněl, že je nutno 
dokončit evidenci majetku KS JMK. 
  
9. Zpráva o majetku KS JMK  
Bod uvedl Ing. R. Novotný. Sdělil, že je nutno dát do pořádku evidenci majetku KS JMK a 
požádal o vyplnění tabulky majetku, kterou připraví L. Reidlinger a která bude rozeslána e-
mailem KS JMK. Dále na okresy přijde v nebližší době žádost o zapůjčení klecí od velikosti 
50 x 50 cm pro účely výstavy MORAVIA. 
Další podrobnější informace podal L. Reidlinger. K tomu bylo dále diskutována problematika 
krajských stanů předaných na jednotlivé okresy, především pak OO Vyškov. L. Reidlinger 
sdělil, že stan OO Břeclav a OO Hodonín je ve skladu v Oslavanech. Pokud se chybějící stany 
zapůjčené okresům nenajdou, budou zakoupeny z příspěvku pro daný okres, který stan nemá. 
Dále bude v roce 2023 zakoupen další stan pro účely výstavy MORAVIA. 
Věci zakoupené do majetku KS JMK pro kuchyň budou uloženy u I. Drobiličové, ta si zajistí 
jejich potřebnou revizi před výstavou MORAVIA. Dále Ing. R. Novotný sdělil, že elektro 
vybaveni stánků klubů na MORAVII musí mít revizi. Je nutno dále sepsat a zaevidovat i 
majetek, který byl zhotoven pro účely selského dvorku a jezírka pro MORAVII. I. 
Drobiličová k tomuto dohledá účetní doklady.  
  
 



Návrh na usnesení: 
Rada KS JM obdrží zpracovanou tabulku k majetku KS JMK s tím, že do měsíce po jejím 
doručení provede kontrolu a bude ji připomínkovat (správnost a místo umístění).   
Chybějící stany zapůjčené okresům, které se ztratily a nenajdou se, budou zakoupeny 
z příspěvku pro daný okres, který stan nemá. Dále bude v roce 2023 zakoupen další stan pro 
účely výstavy MORAVIA. 
Hlasování: Pro 11, schváleno  
 
10. Jihomoravské dožínky 2023 - informace a propagace výstavy MORAVIA  
Ing. R. Novotný seznámil přítomné s tím, že JMK již dožínky pořádat nebude. Náhradou 
budou foot festivaly a akce na zemědělských farmách. Je třeba navázat spolupráci s Agrární 
komorou a Svazem zemědělců. Dále je dohodnuta budoucí spolupráce KS JMK s MČ Brno-
jih v rámci Jižanského dvora v Brně. Prohlídky lokality dne 22. 5. 2023 se zúčastní Ing. R. 
Novotný, Ing. D. Malá, Ing. J. Nocar a M. Uher. Dále Ing. J. Bareš informoval o ukázkové 
expozici na akci v Kunštátě s ukázkou králičího hopu a malou výstavní expozicí dne 11. 6. 
2023.  Ing. D. Malá zajistí pro tuto i další akce tisk plakátů a letáků na MORAVIA Brno 
2023. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informaci o propagaci činnosti KS JMK a MORAVIA 2023. 
 
11. JUVENES MORAVIA 2023 v Olešnici na Moravě, okres Blansko 26. 8. 2023 
Bod uvedl předseda KS JMK Ing. Radek Novotný. Zástupce pořadatele výstavy JUVENES 
MORAVIA 2023 - Mgr. M. Nečasová informovala o přípravě, o zajištění posuzovatelů, 
včetně semináře, a dále o organizaci závodu v králičím hopu JUVENES RABBIT JUMPING 
MORAVIA. Přihlášky budou rozesílány na přelomu května a června 2023. Ing. D. Malá zašle 
pořadateli podklady pro katalog, včetně textu o historii JUVENES MORAVIA. Dataprojektor 
pro workshopy zajistí OO Brno. Je nutno kontaktovat K. Baštovou na lokalizaci místa pro 
králičí hop.  
V rámci této akce bude vyhlášeno výběrové řízení na JUVENES MORAVIA v roce 2024. Je 
žádoucí, aby tento ročník byl pořádán v Brně.  
 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informaci o přípravě JUVENES MORAVIA 2023 a vyhlašuje 
výběrové řízení na pořadatele JUVENES MORAVIA 2024. 
Hlasování: Pro 11, schváleno 
 
12. Plán přípravy 11. KV JMK – MORAVIA Brno 2023  
R. Novotný seznámil přítomné s plánem přípravy letošní MORAVIE, pro její přípravu a 
realizaci bude použit v loňském roce připravený harmonogram (manuál) s jednotlivými 
položkami, který bude v průběhu roku aktualizován a naplňován. Krajská sekce chovatelů 
okrasného a exotic. ptactva připraví seznam vystavených druhů a barevných rázů okrasného a 
exotic,ptactva pro účely online výst. programu, kde od letošního roku bude zahrnuta i tato 
kategorie zvířat. Další podrobnosti k přípravě výstavy budou řešeny na dalším jednání 
Výboru a Rady KS JMK. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o přípravě výstavy MORAVIA 2023. 
 
13. Termíny zasedání Rady KS a Výboru KS JMK v roce 2023 (Ing. R. Novotný) 
Ing. R. Novotný předložil návrh termínů zasedání.  Další zasedání Rady KS JMK se uskuteční 
v dne 1. 10. 2023 v hotelu Koberu, Říčany u Brna (od 10,00 hodin) a dále 26. 11. 2023 
v hotelu Kobero, Říčany u Brna od 10,00 hodin. 
Další zasedání Výboru KS v srpnu 2023 v rámci JUVENES MORAVIA v 10,00 hodin.  
 



Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje termíny zasedání Rady a Výboru KS JMK na rok 2023. 
Hlasování: Pro 11, schváleno   
 
14. Vystoupení hostů: 
 Ing, Zbyněk Kopřiva – poděkoval za pozvání a zároveň, řekl, že je potěšen, že KS JmK je 
stále živé a hlavně funkční, poděkoval všem členům za jejich přínosnou práci pro 
chovatelství. 
 
15. Diskuse: 
MVDr. Šimek prezentoval další pokračování králíkářského semináře 1. 7. 2023 v Brně na 
VFU.   
 
16. Usnesení a závěr: 
-  přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu z výročního zasedání KS JMK. 
Poté bylo výroční zasedání KS JMK předsedou Ing. Radkem Novotným ukončeno. 
 

Další zasedání Výboru a Rady KS JMK se uskuteční v neděli 1. 10. 2023 od 10,00 hodin 
v hotelu Kobero, Říčany u Brna. 
 

 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Ověřovatelé zápisu:                                                                                 
 
Ing. Radek Novotný …………………………………… 
 
Ing. Josef Albrecht   ……………………………………          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                      předseda ČSCH, KS JMK                                  


